
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6967.

Benyújtás dátuma: 2019-07-25 11:26

Parlex azonosító: 1LZW3YCI0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Gurmai Zita (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a helyzet a fonyódligeti Erzsébet-táborral?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!

A sajtóban jelent meg a hír, hogy a fonyódligeti Erzsébet tábor július közepén üres, az ott élők
szerint  még nem fogadott  táborozókat  a  nyáron.  Az Erzsébet  a  Kárpát-medencei  Gyermekekért
Alapítvány 13,5 milliárd forint uniós forrást költhet 2021-ig A Tábor összeköt – Erzsébet Táborok
című  projekt  keretein  belül  táboroztatása,  infrastrukturális  fejlesztésekre,  további  szakmai
fejlesztésekre  kiemelten  a  két  létesítményt,  a  zánkai  és  a  fonyódi  táborokat  érintve,  mindezek
tekintetében  az  alábbi  kérdéseket  teszem  fel:

Hány gyerek táborozott az Erzsébet-táborok keretében 2017-ben és 2018-ban és 2019-ben (július
15-ig  bezáróan)  Fonyódligeten?

A  2017-ben  indult  projektben  milyen  infrastrukturális  fejlesztések  valósultak  meg  eddig
Fonyódligeten?

A projekt ütemezése szerint 2019-ben milyen tartalmú és költségű projektszakasz valósul meg a
fonyódligeti  táborban?

A projekt leírásában az szerepel,  hogy az uniós projekt közvetlen célcsoportja a kevésbé fejlett
régiók  köznevelési  intézményeiből  érkező  tanulók,  beleértve  a  kisebbségi,  roma  és  migráns



származású  tanulókat.  Hány  fő  halmozottan  hátrányos  helyzetű  fiatal  vett  részt  eddig  a  nyári
táborokban  2017.  óta?

Melyik járásokból  érkeztek a  diákok,  és melyik  köznevelési  intézmények tanulói  vettek részt  a
táborokban  2017-ben  2018-ban  és  2019-ben?

Várom megtisztelő válaszait.
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